
 

      
     Latvijas Republika 

    TALSU NOVADA DOME 
         Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 
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DOMES SĒDES PROTOKOLS 
Talsos 

 

 

2020. gada 27. augustā                              Nr.23 

 

Sēde sasaukta plkst.10.00 

Sēdi atklāj plkst.10.01 

 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs: Sandra Pētersone – Talsu novada domes priekšsēdētāja  

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti:    

Andis Astrātovs (iziet plkst.14.56, atgriežas plkst.15.28) 

Edmunds Demiters (aiziet plkst.15.58) 

Daiga Feldmane (aiziet plkst.12.59) 

Inga Gluzda  

Ģirts Kalnbirze  

Tabita Kalniņa (pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.15.51) 

            Kalvis Kalniņš 

Dainis Karols  

Miervaldis Krotovs  

Ilva Norenberga (iziet plkst.11.21, atgriežas plkst.11.25, pēc sēdes pārtraukuma ienāk 

plkst.14.03) 

Gundars Sebris (no plkst.10.43, iziet plkst.12.38, atgriežas plkst.12.51) 

Sandra Pētersone 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.14.33, atgriežas plkst.14.34, iziet plkst.14.53, atgriežas 

plkst.14.56) 

Oļegs Solovjovs (aiziet plkst. 12.19)  

Alfons Spēks (iziet plkst.12.09, atgriežas plkst.12.13, pēc sēdes pārtraukuma ienāk 

plkst.14.02) 

Gerda Zeberiņa (no plkst.10.20, aiziet plkst.16.12) 

 



 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts: 

            Normunds Tropiņš– attaisnotu iemeslu dēļ  

 

Sēdē piedalās pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore 

Arvis Lagzdiņš –  Talsu novada pašvaldības izpilddirektores vietnieks 

Daniels Pētersons – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Juridiskā atbalsta 

daļas vadītājs 

Elvis Jansons – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Juridiskā atbalsta daļas 

jurists 

Aija Tihovska – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas 

Ekonomikas daļas vadītāja 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas 

vadītāja 

Aiva Dimante – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas Projektu vadības daļas vadītāja 

Inga Grietēna – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas Projektu vadības daļas projektu vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas 

vadītājs 

Eva Zolneroviča – Juridiskās nodaļas Personāla daļas vadītāja 

Egita Murauska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

vadītāja 

Ramona Riekstniece – Nekustamā īpašuma nodaļas Nekustamā īpašuma nodokļa daļas 

vadītāja 

Toms Akmentiņš – Komunālās nodaļas Komunālo pakalpojumu daļas 

energopārvaldnieks 

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas 

datortīkla administrators 

Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Kancelejas vadītāja 

Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Citi:    

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Liene Liepa –  Talsu novada Bāriņtiesas vadītāja  p.i. 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta un Laidzes pagasta pārvalžu vadītāja 

Kitija Vecmane – Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja 

Jana Robalde – Valdgales pagasta pārvaldes vadītāja 

Andis Āboliņš – Stendes pilsētas un Lībagu, Strazdes un Virbu pagastu pārvalžu 

vadītājs  

Zigurds Brunavs – Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes vadītājs 

Uldis Jaunzems – Pētersons – Talsu novada muzeja direktora amata kandidāts 

Paula Lūse – Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Pīlādzītis” vadītājas amata 

kandidāte 

Kristīne Riekstiņa – Sniedziņa – Talsu novada Iepirkumu komisijas priekšsēdētāja 

Ilgonis Grosvalds – Talsu novada Administratīvās komisijas priekšsēdētājs 

 



 

 

 

Sēdes vadītājs S.Pētersone informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 

70.1 punktu domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un pārraidīta publiskā interneta 

vidē, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

S.Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

D.Feldmane izsaka priekšlikumu apsvērt iespēju, vai nebūtu lietderīgi no plkst.13.00, 

ņemot vērā lielo darba kārtību un apjomīgos jautājumus, paņemt pusdienas pārtraukumu, 

domājot par darbiniekiem.  

 

S.Pētersone atbild, ka jebkurā gadījumā ir paredzēts pārtraukums no  plkst.12.00 – 

13.00. Jautā D.Feldmanei, vai viņai ir priekšlikums ņemt pārtraukumu no plkst.13.00? 

D.Feldmane atbild, ka jā, personisku iemeslu dēļ, jo viņa var tikai līdz plkst.13.00 

piedalīties domes sēdē. 

S.Pētersone jautā deputātiem, vai par pārtraukumu, ka tas ir no plkst.13.00 – 14.00  

varam vienoties bez balsojuma? 

Iebildumu nav. 

 

S.Pētersone informē, ka no plkst.13.00-14.00 būs sēdes pārtraukums. 

 

S.Pētersone aicina balsot par darba kārtību.  

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, 

E.Demiters), pret nav, atturas nav, apstiprināta 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

Publiskā daļa: 

1. Par Ulda Jaunzema – Pētersona iecelšanu Talsu novada muzeja direktora 

amatā. 

2. Par Paulas Lūses iecelšanu Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Pīlādzītis” 

vadītājas amatā. 

3. Par Raimondas Belickas atbrīvošanu no Talsu sākumskolas direktora amata. 

4. Par grozījumiem Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Sprīdītis” nolikumā. 

5. Par grozījumiem Lībagu sākumskolas nolikumā. 

6. Par grozījumiem Talsu novada domes interešu izglītības programmu vērtēšanas 

un mērķdotācijas sadales komisijas nolikumā. 

7. Par Talsu novada domes interešu izglītības programmu vērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāvu. 

8. Par Aleksandra Pelēča vārdā nosauktās literārās prēmijas piešķiršanu. 

9. Par grozījumiem sadarbības līgumos kultūras jautājumos ar Dundagas, 

Mērsraga un Rojas novadu pašvaldībām. 

10. Par grozījumiem Talsu novada Deinstitucionalizācijas vadības grupā. 

11. Par Daces Spades atbrīvošanu no Talsu novada bāriņtiesas priekšsēdētāja 

vietnieces amata. 



 

12.    Par Daces Spades atbrīvošanu no Talsu novada dzīvojamo māju 

privatizācijas komisijas priekšsēdētājas amata. 

13. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Latvijas Pašvaldību mācību 

centrs”. 

14. Par grozījumiem Talsu novada domes 2016.gada 28.janvāra lēmumā Nr.34 

“Par Talsu novada pašvaldības dalību biedrībā “Ziemeļkurzemes biznesa 

asociācija””. 

15. Par Talsu novada pašvaldības dalību biedrībā “Talsu rajona partnerība”. 

16. Par grozījumiem Talsu novada domes 2016.gada 15.decembra lēmumā Nr.604 

“Par pašvaldības dalību biedrībā “Usmas krasts””. 

17. Par grozījumiem Talsu novada domes 2013.gada 15.augusta lēmumā Nr.494 

“Par Talsu novada pašvaldības dalību biedrībās”. 

18. Par grozījumu Talsu novada domes 2016.gada 27.oktobra lēmumā Nr.541 “Par 

Talsu reģionālā biznesa inkubatora konsultatīvās komisijas izveidi”. 

19. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Kurzemes plānošanas reģiona Attīstības 

padomē. 

20. Par grozījumiem Talsu novada domes 2015.gada 12.marta lēmumā Nr.126  

“Par Talsu novada pašvaldības līdzdalību biedrības “Reģionālo attīstības 

centru apvienība” dibināšanā”. 

21. Par grozījumiem Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas 

nolikumā. 

22. Par Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisiju. 

23. Par Talsu novada objektu privatizācijas un īpašuma atsavināšanas komisiju. 

24. Par izmaiņām Talsu novada pašvaldības Apbalvojumu izvērtēšanas komisijā. 

25. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA 

“Pauga”. 

26. Par pilnvarojumu investīciju projektā “Gājēju un velosipēdistu ceļa pārbūve un 

ielas seguma virskārtas atjaunošana Rīgas ielā Talsu pilsētā”. 

27. Par garāžas Nr. 006 nomu nekustamā īpašumā  Ventspils ielā 21C, Sabilē, 

Talsu novadā. 

28. Par telpas Nr.12 nomu nekustamā īpašumā  “Laucienes kultūras nams”, 

Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā. 

29. Par telpas Nr. 13 nomu nekustamā īpašumā  “Laucienes kultūras nams”, 

Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā. 

30. Par grozījumiem Talsu novada domes 2020.gada 16. jūlija saistošajos 

noteikumos Nr.12  “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sniedz palīdzību 

kvalificētiem speciālistiem nodrošināšanai ar dzīvojamo telpu”. 

31. Par grozījumiem 2020.gada 16.jūlija saistošajos noteikumos Nr.13 “Kārtība, 

kādā Talsu novada pašvaldība sniedz palīdzību dzīvokļa jautājumu risināšanā”. 

32. Par Talsu novada domes 2020.gada 25.jūnija saistošiem noteikumiem  Nr.9 

“Talsu novada noteikumi”. 

33. Par grozījumu Talsu novada domes 2017. gada 26. jūnija lēmumā Nr. 245 “Par  

Talsu novada Iepirkuma komisiju”. 

34. Par atļauju Sandrai Pētersonei savienot valsts amatpersonas amatus. 

35. Par atļauju Andim Astrātovam savienot valsts amatpersonas amatus. 

36. Par Talsu novada pašvaldības institūciju amatpersonu un darbinieku darba 

samaksas un sociālo garantiju nolikuma apstiprināšanu. 



 

37. Par Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes struktūrvienības Sabiles 

sporta centra maksas pakalpojumiem. 

38. Par finansējuma piešķiršanu Lībagu pārvaldei no nekustamās mantas 

atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem. 

39. Par finansējuma piešķiršanu Valdgales pārvaldei no nekustamās mantas 

atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem. 

40. Par finansējuma piešķiršanu Laidzes pagasta pārvaldei no nekustamās mantas 

atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem. 

41. Par finansējuma piešķiršanu Valdemārpils pilsētas un Ārlavas pagasta 

pārvaldei no nekustamās mantas atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu 

līdzekļiem. 

42. Par finansējuma piešķiršanu Strazdes pagasta pārvaldei no budžeta līdzekļu 

programmas “Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem”. 

43. Par aizņēmuma ņemšanu projekta Nr.5.6.2.0/20/I009 “Publiskās infrastruktūras 

attīstība Talsos rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai, 2.kārta” 

īstenošanai. 

44. Par grozījumiem Talsu novada domes 16.04.2020. lēmumā Nr.173 “Par Ģibuļu 

pagasta pārvaldes Spāres feldšeru punkta nedzīvojamo telpu nomas maksu”. 

45. Par Laidzes pirmsskolas izglītības iestādes “Papardīte” telpu nomas maksu. 

46. Par kārtību izglītības procesa organizēšanai Talsu novadā. 

47. Par Talsu Valsts ģimnāzijas pagaidu atrašanās vietu remontdarbu laikā. 

48. Par telpu Nr. 901-14, Nr. 008-2, Nr. 007-1 nomu nekustamā īpašumā Lielā ielā 

27, Talsos, Talsu novadā. 

49. Par deputātes Ingas Gluzdas 2020. gada 13. augusta pieprasījumu. 

Slēgtā daļa: 

50. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu B.V. 

51. Par Talsu novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu L. M. 

52. Par Talsu novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu I. J. 

53. Par Talsu novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu L. I. 

Informatīvā daļa: 

Izpilddirektores pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

 

 

 

1. 

Par Ulda Jaunzema – Pētersona iecelšanu 

Talsu novada muzeja direktora amatā 

S.Pētersone, E.Zolneroviča, I.Gluzda, I.Krēķe, E.Demiters, U.Jaunzems-Pētersons, 

D.Feldmane, D.Karols, M.Krotovs, L.Pīlēģis, O.Solovjovs, I.Norenberga 

 

E.Zolneroviča ziņo par lēmuma projektu. 

 

Debatēs  par  Talsu novada muzeja direktora amata atlases  procesu  piedalās I.Gluzda,  

E.Zolneroviča,  I.Krēķe, E.Demiters.  

 

U.Jaunzems – Pētersons iepazīstina ar sevi. 

 



 

Debatēs ar kandidātu piedalās D.Feldmane, E.Demiters, I.Gluzda. 

 

I.Gluzda informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

Notiek diskusija. 

Plkst.10.20 ienāk G.Zeberiņa. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav [I.Gluzda balsojumā nepiedalās], 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.360 “Par Ulda Jaunzema – Pētersona iecelšanu Talsu novada muzeja 

direktora amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

U. Jaunzems – Pētersons izsaka pateicību par dāvāto uzticību. 

 

 

 

2. 

Par Paulas Lūses iecelšanu Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Pīlādzītis” 

vadītājas amatā  

S.Pētersone, U.Katlaps, P.Lūse, E.Demiters, D.Feldmane, I.Gluzda  

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

 

P.Lūse iepazīstina ar sevi. 

Notiek diskusijas. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.361 “Par Paulas Lūses iecelšanu Talsu pirmsskolas izglītības iestādes 

“Pīlādzītis” vadītājas amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

3. 

Par Raimondas Belickas atbrīvošanu 

no Talsu sākumskolas direktora amata 

S.Pētersone, U.Katlaps, E.Demiters, A.Spēks, I.Gluzda, I.Norenberga, D.Karols, 

D.Feldmane, T.Kalniņa  

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 



 

Notiek diskusija. 

Plkst. 10.43 ienāk G.Sebris. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 11 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, G.Sebris, D.Feldmane, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters),  3 pret (I.Gluzda, 

T.Kalniņa, A.Spēks), 2 atturas (M.Krotovs, O.Solovjovs), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.362 “Par Raimondas Belickas atbrīvošanu no Talsu sākumskolas 

direktora amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

E.Demiters pamato savu balsojumu. 

I.Gluzda pamato savu balsojumu. 

G.Sebris pamato savu balsojumu. 

 

 

 

4. 

Par grozījumiem Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Sprīdītis” nolikumā 

S.Pētersone, U.Katlaps 

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.363 “Par grozījumiem Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Sprīdītis” 

nolikumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

5. 

Par grozījumiem Lībagu sākumskolas nolikumā  

S.Pētersone, U.Katlaps 

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.364 “Par grozījumiem Lībagu sākumskolas nolikumā”. Lēmums 

pievienots protokolam.  

 

 

6. 

Par grozījumiem Talsu novada domes interešu izglītības programmu vērtēšanas 

un mērķdotācijas sadales komisijas nolikumā  

S.Pētersone, U.Katlaps, I.Norenberga, L.Pīlēģis, D.Feldmane, D.Pētersons 

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

 

I.Norenberga jautā - šobrīd sanāk, ka visi astoņi Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas locekļi var līdzdarboties komisijā, lai gan nolikumā ir paredzēti tikai četri, vai 

nevajag paredzēt, ka tie būs divi no komitejas locekļiem, kas darbosies šajā komisijā. 

U.Katlaps atbild, ka tas nav pretrunā un, ja tas ir uztveramāk, tad viņam nav pretenziju 

pret tādu formulējumu. 

 

S.Pētersone aicina balsot par I.Norenbergas izteikto priekšlikumu – izteikt nolikuma 

3.1.punktu šādā redakcijā: 

“3.1. Komisija darbojas 4 locekļu sastāvā, tajā ietilpst – Talsu novada Izglītības 

pārvaldes vadītājs, Talsu novada domes Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs 

un divi komitejas locekļi.” 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

L.Pīlēģis jautā, vai nolikumā ir paredzēts kam pieder izšķirošā balss, ja balsojums 

sadalās divi pret divi? 

U.Katlaps atbild, ka šinī brīdī skaidru atbildi nevar sniegt. 

S.Pētersone nolasa nolikuma 3.7. punktu, kurā vajadzīgs precizējums – “3.7. 

Lēmumus sēdē pieņem, atklāti balsojot, ar klātesošo komisijas locekļu balsu vairākumu. 

Katram Komisijas loceklim ir viena balss.” Jautā vai priekšlikums būtu – izšķirošā balss ir 

komisijas vadītājam?  

U.Katlaps atbild, ka tā var būt. 

D.Pētersons noprecizē 3.7. punkta redakciju – “Komisija pieņem lēmumus ar 

klātesošo locekļu balsu vairākumu. Ja, balsojot par lēmumu, balsis sadalās vienādi, izšķiroša 

ir komisijas priekšsēdētāja balss.” 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu ar precizēto 3.7. punkta redakciju. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 



 

S.Pētersone aicina balsot par grozījumiem Talsu novada domes interešu izglītības 

programmu vērtēšanas un mērķdotācijas sadales komisijas nolikumā. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, grozījumi tiek atbalstīti. 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.365 “Par grozījumiem Talsu novada domes interešu izglītības 

programmu vērtēšanas un mērķdotācijas sadales komisijas nolikumā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

7. 

 Par Talsu novada domes interešu izglītības programmu vērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāvu 

S.Pētersone, U.Katlaps 

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 12 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 4 atturas 

(L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, I.Gluzda),  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.366 “Par Talsu novada domes interešu izglītības programmu vērtēšanas 

un mērķdotācijas sadales komisijas sastāvu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

8. 

Par Aleksandra Pelēča vārdā nosauktās literārās prēmijas piešķiršanu 

S.Pētersone, V.Nagle, I.Norenberga 

 

V.Nagle ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.367 “Par Aleksandra Pelēča vārdā nosauktās literārās prēmijas 

piešķiršanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

9. 

Par grozījumiem sadarbības līgumos kultūras jautājumos ar Dundagas, 

Mērsraga un Rojas novadu pašvaldībām  

S.Pētersone, E.Murauska 

 

E.Murauska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.368 “Par grozījumiem sadarbības līgumos kultūras jautājumos ar 

Dundagas, Mērsraga un Rojas novadu pašvaldībām”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

10. 

Par grozījumiem Talsu novada Deinstitucionalizācijas vadības grupā 

S.Pētersone, D.Zeļģe 

 

D.Zeļģe ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret 

nav, 3 atturas (L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.369 “Par grozījumiem Talsu novada Deinstitucionalizācijas vadības 

grupā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

11. 

Par Daces Spades atbrīvošanu 

no Talsu novada bāriņtiesas priekšsēdētāja vietnieces amata 

S.Pētersone, L.Liepa, I.Gluzda 

 

L.Liepa ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 



 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.370 “Par Daces Spades atbrīvošanu no Talsu novada bāriņtiesas 

priekšsēdētāja vietnieces amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

12. 

Par Daces Spades atbrīvošanu no Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas 

komisijas priekšsēdētājas amata 

S.Pētersone, A.Lorence 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.371 “Par Daces Spades atbrīvošanu no Talsu novada dzīvojamo māju 

privatizācijas komisijas priekšsēdētājas amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

13. 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Latvijas Pašvaldību mācību 

centrs” 

S.Pētersone, A.Lorence 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.11.21 iziet I.Norenberga. 

 

Ar 12 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), 1 pret (I.Gluzda), 

2 atturas (L.Pīlēģis, K.Kalniņš), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.372 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Latvijas 

Pašvaldību mācību centrs””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

14. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2016.gada 28.janvāra lēmumā Nr.34 “Par 

Talsu novada pašvaldības dalību biedrībā “Ziemeļkurzemes biznesa asociācija””  

S.Pētersone, A.Lorence, L.Pīlēģis, D.Feldmane 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 



 

Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret 

nav, 2 atturas (L.Pīlēģis, K.Kalniņš), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.373 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2016.gada 28.janvāra 

lēmumā Nr.34 “Par Talsu novada pašvaldības dalību biedrībā “Ziemeļkurzemes biznesa 

asociācija”””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

15. 

Par Talsu novada pašvaldības dalību biedrībā “Talsu rajona partnerība” 

S.Pētersone, A.Lorence 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret 

nav, 2 atturas (L.Pīlēģis, K.Kalniņš), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.374 “Par Talsu novada pašvaldības dalību biedrībā “Talsu rajona 

partnerība””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

16. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2016.gada 15.decembra lēmumā Nr.604 

“Par pašvaldības dalību biedrībā “Usmas krasts”” 

S.Pētersone, A.Lorence 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.11.25 ienāk I.Norenberga. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret 

nav, 3 atturas (L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga), 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.375 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2016.gada 15.decembra 

lēmumā Nr.604 “Par pašvaldības dalību biedrībā “Usmas krasts”””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 



 

17. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2013.gada 15.augusta lēmumā Nr.494 “Par 

Talsu novada pašvaldības dalību biedrībās” 

S.Pētersone, A.Lorence, I.Gluzda 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

            Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret 

nav, 3 atturas (L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.376 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2013.gada 15.augusta 

lēmumā Nr.494 “Par Talsu novada pašvaldības dalību biedrībās””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

18. 

Par grozījumu Talsu novada domes 2016.gada 27.oktobra lēmumā Nr.541 “Par 

Talsu reģionālā biznesa inkubatora konsultatīvās komisijas izveidi” 

S.Pētersone, A.Lorence 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret 

nav, 3 atturas (L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.377 “Par grozījumu Talsu novada domes 2016.gada 27.oktobra lēmumā 

Nr.541 “Par Talsu reģionālā biznesa inkubatora konsultatīvās komisijas izveidi””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

Plkst.11.29 S.Pētersone izsludina piecu minūšu sēdes pārtraukumu. 

Plkst.11.37 tiek atsākta sēde. 

 

 

 

19. 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Kurzemes plānošanas reģiona Attīstības 

padomē 

S.Pētersone, A.Lorence 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 



 

Ar 12 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 4 atturas 

(L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, I.Gluzda), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.378 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Kurzemes plānošanas 

reģiona Attīstības padomē”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

20. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2015.gada 12.marta lēmumā Nr.126  “Par 

Talsu novada pašvaldības līdzdalību biedrības “Reģionālo attīstības centru 

apvienība” dibināšanā” 

S.Pētersone, A.Lorence 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 12 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 4 atturas 

(L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, I.Gluzda), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.379 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2015.gada 12.marta lēmumā 

Nr.126  “Par Talsu novada pašvaldības līdzdalību biedrības “Reģionālo attīstības centru 

apvienība” dibināšanā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

21. 

Par grozījumiem Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas 

nolikumā 

S.Pētersone, A.Lorence, D.Feldmane, I.Norenberga 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret 

nav, 3 atturas (L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.380 “Par grozījumiem Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas 

komisijas nolikumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

22. 

Par Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisiju 

S.Pētersone, A.Lorence, I.Gluzda, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs  

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

I.Gluzda izsaka priekšlikumu – kā komisijas priekšsēdētāju iecelt Aivaru Lāci. 



 

 

Notiek diskusija. 

 

S.Pētersone aicina balsot par I.Gluzdas priekšlikumu. Izteikt 1.1. un 1.2. punktu šādā 

redakcijā: 

“1.1. Komisijas priekšsēdētāja Aivars Lācis; 

 1.2. Komisijas loceklis – Inga Romaško”; 

 

Ar 1 balsi par (I.Gluzda), 1 pret (D.Feldmane), 14 atturas (S.Pētersone, D.Karols, 

M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), 1 pret (I.Gluzda), atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.381 “Par Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisiju”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

23. 

Par Talsu novada objektu privatizācijas un īpašuma atsavināšanas komisiju  

S.Pētersone, A.Lorence, E.Demiters, D.Karols, I.Gluzda, D.Feldmane  

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 12 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 4 atturas 

(L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, I.Gluzda), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.382 “Par Talsu novada objektu privatizācijas un īpašuma atsavināšanas 

komisiju”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

24. 

Par izmaiņām Talsu novada pašvaldības Apbalvojumu izvērtēšanas komisijā  

S.Pētersone, A.Lorence, E.Demiters  

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 



 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

 

Ar 12 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 4 atturas 

(L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, I.Gluzda), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.383 “Par izmaiņām Talsu novada pašvaldības Apbalvojumu izvērtēšanas 

komisijā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

25. 

Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “Pauga”  

S.Pētersone, J.Ivanova  

 

J.Ivanova ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.384 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu 

SIA “Pauga””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

26. 

Par pilnvarojumu investīciju projektā “Gājēju un velosipēdistu ceļa pārbūve un 

ielas seguma virskārtas atjaunošana Rīgas ielā Talsu pilsētā”  

S.Pētersone, L.Laicāns  

 

L.Laicāns ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.385 “Par pilnvarojumu investīciju projektā “Gājēju un velosipēdistu ceļa 

pārbūve un ielas seguma virskārtas atjaunošana Rīgas ielā Talsu pilsētā””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

27. 

Par garāžas Nr. 006 nomu nekustamā īpašumā  Ventspils ielā 21C, Sabilē, Talsu 

novadā 

S.Pētersone, E.Jansons  

 

E.Jansons ziņo par lēmuma projektu. 

 



 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.386 “Par garāžas Nr. 006 nomu nekustamā īpašumā  Ventspils ielā 21C, 

Sabilē, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

28. 

Par telpas Nr.12 nomu nekustamā īpašumā  “Laucienes kultūras nams”, 

Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā 

S.Pētersone, E.Jansons  

 

E.Jansons ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.387 “Par telpas Nr.12 nomu nekustamā īpašumā  “Laucienes kultūras 

nams”, Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

29. 

Par telpas Nr. 13 nomu nekustamā īpašumā  “Laucienes kultūras nams”, 

Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā 

S.Pētersone, E.Jansons, K.Kalniņš  

 

E.Jansons ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.388 “Par telpas Nr. 13 nomu nekustamā īpašumā  “Laucienes kultūras 

nams”, Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

30. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2020.gada 16. jūlija saistošajos noteikumos 

Nr.12  “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sniedz palīdzību kvalificētiem 

speciālistiem nodrošināšanai ar dzīvojamo telpu” 

S.Pētersone, D.Pētersons, I.Gluzda, E.Demiters  

 

D.Pētersons ziņo par lēmuma projektu. 



 

Notiek diskusija. 

Plkst.12.09 iziet A.Spēks, atgriežas plkst.12.13. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters), 1 pret (I.Gluzda), atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.389 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2020.gada 16. jūlija 

saistošajos noteikumos Nr.12  “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sniedz palīdzību 

kvalificētiem speciālistiem nodrošināšanai ar dzīvojamo telpu””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

31. 

Par grozījumiem 2020.gada 16.jūlija saistošajos noteikumos Nr.13 “Kārtība, 

kādā Talsu novada pašvaldība sniedz palīdzību dzīvokļa jautājumu risināšanā” 

S.Pētersone, D.Pētersons 

 

D.Pētersons ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters),  pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.390 “Par grozījumiem 2020.gada 16.jūlija saistošajos noteikumos Nr.13 

“Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sniedz palīdzību dzīvokļa jautājumu risināšanā””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

32. 

Par Talsu novada domes 2020.gada 25.jūnija saistošiem noteikumiem  Nr.9 

“Talsu novada noteikumi” 

S.Pētersone, D.Pētersons, D.Feldmane, I.Gluzda, I.Norenberga, E.Demiters, 

M.Krotovs, G.Sebris 

 

D.Pētersons ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

Plkst.12.19. aiziet O.Solovjovs. 

 

I.Norenberga informē, ka viņi [I.Norenberga, K.Kalniņš, L.Pīlēģis] balsojumā 

nepiedalīsies. 

 

I.Gluzda informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 



 

G.Sebris izsaka priekšlikumu – lēmuma projekta lemjošas daļas pirmajā punktā  

“1.Nepiekrist Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas 2020.gada 30.jūlija 

atzinumam Nr. 1-18/6913 “Par saistošajiem noteikumiem” un atstāt negrozītus Talsu novada 

domē 2020.gada 25.jūnijā pieņemtos saistošos noteikumus Nr.9 “Talsu novada noteikumi””, 

vārdu “nepiekrist” redakcionāli nomainīt uz “ņemt vērā”. 

D.Pētersons piebilst, ka lemjošajā daļā ir nepieciešams vārds “nepiekrist”, jo tas ir 

noteikts likumā “Par pašvaldībām” 45.panta ceturtajā daļā – “Ja saņemts Vides aizsardzības 

un reģionālās attīstības ministrijas atzinums, kurā pamatots saistošo noteikumu vai to daļas 

prettiesiskums, pašvaldības dome precizē saistošos noteikumus atbilstoši atzinumā 

norādītajam un publicē precizētos saistošos noteikumus. Ja pašvaldības dome nepiekrīt 

atzinumam pilnībā vai kādā tā daļā, dome savā lēmumā sniedz atbilstošu pamatojumu, kā arī 

publicē saistošos noteikumus. Saistošos noteikumus triju darba dienu laikā pēc to 

parakstīšanas rakstveidā un elektroniskā veidā nosūta Vides aizsardzības un reģionālās 

attīstības ministrijai”.  

 

G.Sebris atsauc savu priekšlikumu. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 9 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, G.Sebris, D.Feldmane, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, E.Demiters),  pret nav, 2 atturas (A.Spēks, T.Kalniņa), 

[I.Norenberga, K.Kalniņš, L.Pīlēģis, I.Gluzda balsojumā nepiedalās], 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.391 “Par Talsu novada domes 2020.gada 25.jūnija saistošiem 

noteikumiem  Nr.9 “Talsu novada noteikumi””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

33. 

Par grozījumu Talsu novada domes 2017. gada 26. jūnija lēmumā Nr. 245 “Par  

Talsu novada Iepirkuma komisiju” 

S.Pētersone, D.Pētersons, K.Riekstiņa – Sniedziņa, E.Demiters, I.Norenberga, 

I.Gluzda, L.Pīlēģis, D.Karols, I.Krēķe  

 

D.Pētersons ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

E.Demiters jautā, vai ir domāts par iepirkumu speciālistu kapacitātes palielināšanu?  

S.Pētersone atbild, ka šobrīd dienas kārtībā ir jautājums par strukturālajam izmaiņām 

Talsu novada pašvaldības administrācijas, un šis jautājums tiks virzīts skatīšanai komitejās. 

Iepirkumu komisijas jautājums ir šo izmaiņu sakarā. 

Notiek diskusija. 

Plkst.12.38 iziet G.Sebris, atgriežas plkst.12.51. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 



 

Ar 9 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, G.Sebris, D.Feldmane, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, E.Demiters),  4 pret (I.Norenberga, K.Kalniņš, L.Pīlēģis, 

I.Gluzda), 2 atturas (A.Spēks, T.Kalniņa), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.392 “Par grozījumu Talsu novada domes 2017. gada 26. jūnija lēmumā 

Nr. 245 “Par  Talsu novada Iepirkuma komisiju””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.12.59 aiziet D.Feldmane. 

Plkst.12.59 S.Pētersone izsludina sēdes pārtraukumu līdz plkst.14.00. 

Plkst.14.00 tiek atsākta sēde. 

 

 

34. 

Par atļauju Sandrai Pētersonei savienot valsts amatpersonas amatus 

S.Pētersone, D.Pētersons 

 

D.Pētersons ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 9 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, T.Kalniņa, G.Sebris, A.Astrātovs, 

G.Zeberiņa, N.Krūze, E.Demiters),  pret nav, 3 atturas (I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.393 “Par atļauju Sandrai Pētersonei savienot valsts amatpersonas 

amatus”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

35. 

Par atļauju Andim Astrātovam savienot valsts amatpersonas amatus  

S.Pētersone, D.Pētersons 

 

D.Pētersons ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 9 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, T.Kalniņa, G.Sebris, A.Astrātovs, 

G.Zeberiņa, N.Krūze, E.Demiters),  pret nav, 3 atturas (I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.394 “Par atļauju Andim Astrātovam savienot valsts amatpersonas 

amatus”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.14.02 ienāk A.Spēks. 

 

 

 

 

36. 

Par Talsu novada pašvaldības institūciju amatpersonu un darbinieku darba 

samaksas un sociālo garantiju nolikuma apstiprināšanu  

S.Pētersone, D.Pētersons, A.Tihovska, E.Demiters, L.Pīlēģis, G.Sebris, I.Gluzda, 

I.Norenberga, I.Krēķe, D.Karols  



 

 

D.Pētersons ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.14.03 ienāk I.Norenberga. 

A.Tihovska papildina ziņojumu ar Finanšu un grāmatvedības nodaļas priekšlikumu –  

4.2. punktu formulēt sekojoši: “Komisijas locekļu mēnešalga tiek noteikta atbilstoši 

normālam darba laikam, dalot aizpagājušajā gada, vidējās darba samaksas apmēru, kas 

noapaļots pilnos EUR, piemērojot koeficientu 0,5”.  

4.3. punktu: “Konkrēto mēnešalgu pārskata gadam, kas aprēķināts 4.2. punktā noteiktā 

kārtībā, apstiprina ar domes priekšsēdētāja rīkojumu”. 

D.Pētersons izsaka priekšlikumu attiecībā par 4.4. punktu [4.4.Samaksa komisiju 

locekļiem tiek aprēķināta par darbu komisijās, ne vairāk kā par 50 stundām mēnesī par katru 

komisiju. Administratīvās komisijas un  Iepirkumu komisijas priekšsēdētājiem tiek aprēķināta 

samaksa par ne vairāk kā 80 stundām mēnesī (ieskaitot par pienākumu veikšanu ārpus sēžu 

laika)]. Ierosina papildināt šo punktu: “4.4. Samaksa komisiju locekļiem  tiek aprēķināta par 

darbu komisijās ne vairāk kā par 50 stundām mēnesī par katru komisiju  –  “(ieskaitot par 

pienākumu veikšanu ārpus sēžu laika)” [..]. Tāpat kā tas ir noteikts Administratīvajai un 

Iepirkumu komisijai, tāpat arī citām komisijām, to locekļiem, ņemot vērā, ka arī viņu darbs 

tiek darīts ne tikai sēžu laikā, bet arī ārpus sēžu laika. 

Notiek diskusija. 

L.Pīlēģis jautā par 3.4 punktu: “3.4. Domes priekšsēdētājam un priekšsēdētāja 

vietniekiem vienu reizi kalendārajā gadā, aizejot ikgadējā apmaksātajā atvaļinājumā, tiek 

izmaksāts pabalsts 50 procentu apmērā no mēnešalgas, ja iestādes tāmē (budžetā) ir līdzekļi. 

Pabalstu piešķir ar rīkojumu šajā nolikumā noteiktajā kārtībā”. Kāds ir šī punkta pamatojums? 

S.Pētersone atbild, ka  šāds punkts bija iepriekšējā darba samaksas nolikumā, un tieši 

tādēļ tas arī šajā jaunajā nolikuma versijā ir palicis. Bet jebkurā gadījumā tas ir jautājums, par 

kuru var diskutēt un kurš ir apspriežams. Tāds pabalsts ir Talsu novada pašvaldībā jebkuram 

strādājošajam saskaņā ar darba samaksas nolikumu. 

E.Demiters izsaka priekšlikumu - saglabāt šo 50 procentu pabalstu tikai domes 

priekšsēdētājam.   

G.Sebris jautā pēc precizējuma – vai šis 50 procentu pabalsts, dodoties atvaļinājumā, 

ir visiem Talsu novada pašvaldības darbiniekiem jeb arī visiem iestāžu darbiniekiem? Vai tas 

ir visiem, kuri strādā pašvaldībā? 

A.Tihovska atbild, ka tas ir visiem, kuriem neregulē darba algu Ministru kabineta 

noteikumi. 

Notiek diskusija. 

I.Norenberga izsaka priekšlikumu svītrot punktu 3.4.:“3.4. Domes priekšsēdētājam un 

priekšsēdētāja vietniekiem vienu reizi kalendārajā gadā, aizejot ikgadējā apmaksātajā 

atvaļinājumā, tiek izmaksāts pabalsts 50 procentu apmērā no mēnešalgas, ja iestādes tāmē 

(budžetā) ir līdzekļi. Pabalstu piešķir ar rīkojumu šajā nolikumā noteiktajā kārtībā”. Jautā - uz 

Finanšu komiteju sagatavot informāciju par to, cik pašvaldībai gada griezumā izmaksā 50 

procentu apmērā no mēnešalgas piešķiramais pabalsts, kas darbiniekiem tiek piešķirts, 

dodoties apmaksātā atvaļinājumā. Izvērtēt, vai šī piemaksa dodoties atvaļinājumā ir obligāta, 

cik tā maksā un vai mums nav tomēr jāpaliek pie sistēmas, ka pēc darbinieka vērtēšanas viņi 

tiek prēmēti vienreiz gadā. Un līdz ar to, atbilstoši novērtējumam tiek atalgoti, vai netiek. 

I.Krēķe atbild, ka sagatavos. 

E.Demiters uztur savu priekšlikumu spēkā nolikuma 3.4 punktā  – “3.4.Domes 

priekšsēdētājam un priekšsēdētāja vietniekiem vienu reizi kalendārajā gadā, aizejot ikgadējā 

apmaksātajā atvaļinājumā, tiek izmaksāts pabalsts 50 procentu apmērā no mēnešalgas, ja 



 

iestādes tāmē (budžetā) ir līdzekļi. Pabalstu piešķir ar rīkojumu šajā nolikumā noteiktajā 

kārtībā”, izņemt ārā “un priekšsēdētāja vietniekiem”. 

Notiek diskusija. 

Plkst. 14.33 iziet L.Pīlēģis, atgriežas plkst.14.33. 

I.Gluzda izsaka priekšlikumu izņemt no nolikuma 3.4. punktu.  

Notiek diskusija. 

I.Gluzda izsaka priekšlikumu izņemt no nolikuma 3.5. punktu: “3.5.Domes 

priekšsēdētājam un priekšsēdētāja vietniekiem ar TNP izpilddirektora rīkojumu izmaksā 

atlaišanas pabalstu vienas mēnešalgas apmērā Valsts un pašvaldību institūciju amatpersonu un 

darbinieku atlīdzības likumā noteiktajos gadījumos”. 

D.Pētersons piebilst, ka 3.5. punkts ir noteikts ar likumu. Izsaka priekšlikumu 

neatbalstīt šo priekšlikumu. 

 Notiek diskusija. 

 I.Norenberga norāda, ka nedrīkst balsot par šādu I.Gluzdas izteikto  priekšlikumu. 

Lūdz to atsaukt, jo tās ir likumā noteiktās reizes, kad tiešām šis te pienākums ir izmaksāt šādu 

summu, un, ja tiks svītrots 3.5. punkts, neparedzēsim neko, tad mums vienkārši nebūs 

noteikta kārtība, kurš vērtē, vai ir vai nav piešķirams. Tas jau nemaina to faktu, vai šim 

cilvēkam pienākas vai nepienākas konkrētais finansiālais atbalsts, tas nemaina lietas būtību, 

ka mums šim cilvēkam ir jāmaksā, mēs nevaram pieņemt prettiesisku lēmumu, ja likumā ir 

noteikts, ka cilvēkam ir jāmaksā alga, tad viņam tā ir jāmaksā. 

Notiek diskusija. 

S.Pētersone jautā I.Gluzdai, vai viņa uztur spēkā savu priekšlikumu svītrot 3.5. punktu 

no nolikuma? 

I.Gluzda atbild, ka uztur spēkā. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu –  4.2. punktu formulēt sekojoši: “4.2. 

Komisijas locekļu mēnešalga tiek noteikta atbilstoši normālam darba laikam, dalot 

aizpagājušajā gada, vidējās darba samaksas apmēru, kas noapaļots pilnos EUR, piemērojot 

koeficientu 0,5”. 

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  

pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu –  4.3. punktu formulēt sekojoši: “4.3. 

Konkrēto mēnešalgu pārskata gadam, kas aprēķināts 4.2. punktā noteiktā kārtībā, apstiprina ar 

domes priekšsēdētāja rīkojumu”. 

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  

pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu –  4.4. punktu formulēt sekojoši: 

“4.4.Samaksa komisiju locekļiem  tiek aprēķināta par darbu komisijās ne vairāk kā par 50 

stundām mēnesī par katru komisiju  –  “(ieskaitot par pienākumu veikšanu ārpus sēžu laika)” 

[..]”. 

 



 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  

pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par E.Demitera priekšlikumu – 3.4. punktu formulēt 

sekojoši: “3.4. Domes priekšsēdētājam vienu reizi kalendārajā gadā, aizejot ikgadējā 

apmaksātajā atvaļinājumā, tiek izmaksāts pabalsts 50 procentu apmērā no mēnešalgas, ja 

iestādes tāmē (budžetā) ir līdzekļi. Pabalstu piešķir ar rīkojumu šajā nolikumā noteiktajā 

kārtībā”. 

 

Ar 2 balsīm par (A.Spēks, E.Demiters),  1 pret (N.Krūze), 11 atturas (S.Pētersone, 

D.Karols, M.Krotovs, T.Kalniņa, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, I.Gluzda, L.Pīlēģis, 

K.Kalniņš, I.Norenberga), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par I.Norenbergas un I.Gluzdas priekšlikumu svītrot no 

nolikuma 3.4. punktu : “3.4. Domes priekšsēdētājam un priekšsēdētāja vietniekiem vienu 

reizi kalendārajā gadā, aizejot ikgadējā apmaksātajā atvaļinājumā, tiek izmaksāts pabalsts 50 

procentu apmērā no mēnešalgas, ja iestādes tāmē (budžetā) ir līdzekļi. Pabalstu piešķir ar 

rīkojumu šajā nolikumā noteiktajā kārtībā”. 

 

Ar 4 balsīm par (I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga),   pret nav, 10 atturas 

(S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, A.Astrātovs,  G.Zeberiņa, 

N.Krūze, E.Demiters), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

Plkst.14.53 iziet L.Pīlēģis. 

 

S.Pētersone aicina balsot par I.Gluzdas priekšlikumu svītrot no nolikuma 3.5. punktu: 

“3.5. Domes priekšsēdētājam un priekšsēdētāja vietniekiem ar TNP izpilddirektora 

rīkojumu izmaksā atlaišanas pabalstu vienas mēnešalgas apmērā Valsts un pašvaldību 

institūciju amatpersonu un darbinieku atlīdzības likumā noteiktajos gadījumos”. 

 

Ar 1 balsīm par (I.Gluzda), 6 pret (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, G.Sebris, 

A.Astrātovs,  G.Zeberiņa), 6 atturas (K.Kalniņš, I.Norenberga, A.Spēks, T.Kalniņa, N.Krūze, 

E.Demiters), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

I.Norenberga informē, ka viņa un K.Kalniņš balsojumā nepiedalīsies. 

 

S.Pētersone aicina balsot par darba samaksas nolikumu ar iebalsotajiem 

priekšlikumiem. 

 

Ar 9 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, T.Kalniņa, G.Sebris, A.Astrātovs, 

G.Zeberiņa, N.Krūze, E.Demiters),  1 pret (I.Gluzda), 1 atturas (A.Spēks), [K.Kalniņš, 

I.Norenberga balsojumā nepiedalās], darba samaksas nolikums tiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Ar 9 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, T.Kalniņa, G.Sebris, A.Astrātovs, 

G.Zeberiņa, N.Krūze, E.Demiters),  1 pret (I.Gluzda), 1 atturas (A.Spēks), [K.Kalniņš, 

I.Norenberga balsojumā nepiedalās], 



 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.395 “Par Talsu novada pašvaldības institūciju amatpersonu un 

darbinieku darba samaksas un sociālo garantiju nolikuma apstiprināšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

Plkst.14.56 ienāk L.Pīlēģis. 

Plkst.14.56 iziet A.Astrātovs. 

 

 

37. 

Par Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes struktūrvienības Sabiles sporta 

centra maksas pakalpojumiem  

S.Pētersone, A.Tihovska 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

G.Zeberiņa, N.Krūze, I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.396 “Par Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes struktūrvienības 

Sabiles sporta centra maksas pakalpojumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

38. 

Par finansējuma piešķiršanu Lībagu pārvaldei no nekustamās mantas 

atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem  

S.Pētersone, A.Tihovska, M.Krotovs, A.Āboliņš, D.Karols, L.Pīlēģis, I.Gluzda 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

M.Krotovs rosina atrast citu finansēšanas avotu un neparedzēt to no nekustamās 

mantas atsavināšanas līdzekļiem Lībagu pagastā 70 procentu daļas. 

Notiek diskusija. 

S.Pētersone jautā A.Tihovskai, vai finansējuma avotu var paredzēt no naudas atlikuma 

gada beigās? 

A.Tihovska atbild, ka tas paliek tad vienīgais [finansējuma avots], jo vairāk citu 

līdzekļu, šādam mērķim paredzētu nav. 

L.Pīlēģis jautā M.Krotovam, kāpēc tas pamatojums ir tāds, kāpēc lai būtu jāmaina? 

M.Krotovs atbild, ka līdzšinējā prakse nav bijusi tāda, ka atsavināšanas nauda tiktu 

paredzēta ārstu prakšu sakārtošanai. Šis ir izņēmuma gadījums. Vajadzību ir daudz, protams, 

ārsta prakse ir svarīga, bet nevar vienai pārvaldei atšķirībā no pārējām izdarīt šādu izņēmumu 

un paredzēt finansēšanas avotu no šīs daļas. 

 

S.Pētersone pauž saprasto, ka ir saņemts Miervalža Krotova priekšlikums – 

finansējumu neņemt no Lībagu pagasta pārvaldei piekrītošās 70 procentu atsavināšanas 

naudas, bet rast citu finansējuma avotu, tas varētu būt naudas līdzekļu atlikums gada beigās. 



 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – grozīt lēmuma projekta 2.punktu: 

“2.Finansējumu 2500,00 EUR paredzēt no nekustamās mantas atsavināšanas līdzekļiem 

Lībagu pagastā 70 procentu daļas”, finansējumu 2500 EUR apmērā paredzot no naudas 

līdzekļu atlikuma gada beigās. 

 

Ar 6 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, E.Demiters), 

1 pret (I.Gluzda), 6 atturas (G.Sebris, G.Zeberiņa, N.Krūze, L.Pīlēģis, I.Norenberga, 

K.Kalniņš), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Ar 10 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, G.Sebris, G.Zeberiņa, N.Krūze, I.Gluzda, 

L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  1 pret (M.Krotovs),  2 atturas (A.Spēks, 

T.Kalniņa), 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.397 “Par finansējuma piešķiršanu Lībagu pārvaldei no nekustamās 

mantas atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

39. 

Par finansējuma piešķiršanu Valdgales pārvaldei no nekustamās mantas 

atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem  

S.Pētersone, A.Tihovska 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

G.Zeberiņa, N.Krūze, I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.398 “Par finansējuma piešķiršanu Valdgales pārvaldei no nekustamās 

mantas atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

40. 

Par finansējuma piešķiršanu Laidzes pagasta pārvaldei no nekustamās mantas 

atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem  

S.Pētersone, A.Tihovska, I.Grietēna 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

G.Zeberiņa, N.Krūze, I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  pret nav, 

atturas nav, 

 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.399 “Par Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes struktūrvienības 

Sabiles sporta centra maksas pakalpojumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

41. 

Par finansējuma piešķiršanu Valdemārpils pilsētas un Ārlavas pagasta pārvaldei 

no nekustamās mantas atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem  

S.Pētersone, A.Tihovska 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

G.Zeberiņa, N.Krūze, I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.400 “Par finansējuma piešķiršanu Valdemārpils pilsētas un Ārlavas 

pagasta pārvaldei no nekustamās mantas atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu 

līdzekļiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

42. 

Par finansējuma piešķiršanu Strazdes pagasta pārvaldei no budžeta līdzekļu 

programmas “Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem”  

S.Pētersone, A.Tihovska, L.Pīlēģis 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu. 

L.Pīlēģis norāda, ka jāvērš uzmanība uz būvniecību, lai tā vienmēr ir atbilstoša 

normatīvo aktu bāzei. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

G.Zeberiņa, N.Krūze, I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.401 “Par finansējuma piešķiršanu Strazdes pagasta pārvaldei no budžeta 

līdzekļu programmas “Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

43. 

Par aizņēmuma ņemšanu projekta Nr.5.6.2.0/20/I009 “Publiskās infrastruktūras 

attīstība Talsos rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai, 2.kārta” 

īstenošanai 

S.Pētersone, A.Tihovska 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

G.Zeberiņa, N.Krūze, I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  pret nav, 

atturas nav, 



 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.402 “Par aizņēmuma ņemšanu projekta Nr.5.6.2.0/20/I009 “Publiskās 

infrastruktūras attīstība Talsos rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai, 2.kārta” 

īstenošanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

44. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 16.04.2020. lēmumā Nr.173 “Par Ģibuļu 

pagasta pārvaldes Spāres feldšeru punkta nedzīvojamo telpu nomas maksu”  

S.Pētersone, A.Tihovska 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

G.Zeberiņa, N.Krūze, I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.403 “Par grozījumiem Talsu novada domes 16.04.2020. lēmumā Nr.173 

“Par Ģibuļu pagasta pārvaldes Spāres feldšeru punkta nedzīvojamo telpu nomas maksu””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

45. 

Par Laidzes pirmsskolas izglītības iestādes “Papardīte” telpu nomas maksu  

S.Pētersone, A.Tihovska 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

G.Zeberiņa, N.Krūze, I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.404 “Par Laidzes pirmsskolas izglītības iestādes “Papardīte” telpu nomas 

maksu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

46. 

Par kārtību izglītības procesa organizēšanai Talsu novadā  

S.Pētersone, U.Katlaps, A.Spēks, I.Norenberga, L.Pīlēģis 

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.15.28 ienāk A.Astrātovs. 

I.Norenberga jautā, vai šis nav izpildvaras pārziņā esošs jautājums, kāpēc ir jāpieņem 

domes lēmums? 

U.Katlaps atbild, ka Ministru kabineta noteikumu 27.1. punkts nosaka, ka dibinātāja 

noteiktajā kārtībā. Dibinātājs ir Talsu novada dome.  

Notiek diskusija.  

L.Pīlēģis norāda uz redakcionālām neprecizitātēm 6.1. punktā un 6.2. punktā. 



 

S.Pētersone jautā, vai ir jābalso lai izdarītu labojumus? 

Deputāti atbild, ka nē. 

Tiek veikti redakcionāli labojumi. 

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

G.Zeberiņa, A.Astrātovs, N.Krūze, I.Gluzda, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, E.Demiters),  

pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.405 “Par kārtību izglītības procesa organizēšanai Talsu novadā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.15.40 S.Pētersone izsludina piecu minūšu sēdes pārtraukumu. 

Plkst.15.48 tiek atsākta sēde. 

 

 

47. 

Par Talsu Valsts ģimnāzijas pagaidu atrašanās vietu remontdarbu laikā  

S.Pētersone, G.Sebris, I.Norenberga, L.Pīlēģis, D.Karols, A.Spēks, A.Lagzdiņš, I.Gluzda, 

T.Kalniņa  

 

G.Sebris ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka lēmuma projektā ir nepieciešams 

neliels tehnisks labojums 1.7. un 1.8 punktos [“1.7. 5.b klasei – bijušajās Bērnu bibliotēkas 

telpās 2.stāvā (Lielā iela 27, Talsi); 1.8. 6.b klasei – Talsu Mūzikas skolas zālē (Lielā iela 

19/21, Talsi)”] samainot 5.b un 6.b klasi vietām.  

Notiek diskusija. 

Plkst. 15.51 ienāk T.Kalniņa. 

           Plkst.15.58 aiziet E.Demiters. 

           I.Norenberga jautā, cik Talsu novada pašvaldībai izmaksās būvdarbu aizkavēšanās, 

saprotot to, ka sākotnēji bija paredzēts, ka skolēni mācīsies ārpus Talsu Valsts ģimnāzijas 

tikai divus mēnešus. Šobrīd mācību process pirmajā pusgadā ārpus skolas tiks organizēts jau 

līdz mācību gada beigām.   

           S.Pētersone atbild, ka šo informāciju sagatavos un informācija būs pieejama. 

            Plkst.16.12 aiziet G.Zeberiņa. 

Plkst.16.21 iziet A.Spēks, ienāk plkst.16.29.  

I.Norenberga – saprotot to, ka Ministru kabineta noteikumi par higiēnas prasībām 

nevar tikt ievēroti, varbūt, atsevišķās vietās, un saprotot to, ka mums ir jānodrošina arī 

līdztekus dažādi drošības pasākumi, par ko lūdza arī padomāt vecāki šajās sapulcēs, es 

joprojām uzturu priekšlikumu par to, ka ir kopā ar pilsētas pārvaldnieku ilgtermiņā jāplāno 

satiksmes ierobežojumi, ātruma ierobežojums pilsētas teritorijā. Tas būtu centrs, kur tieši 

plānota šo bērnu kustība.  

Informē, ka viņi trīs [I.Norenberga, K.Kalniņš, L.Pīlēģis] nepiedalīsies balsojumā. 

 

I.Gluzda informē, ka viņa nepiedalīsies balsojumā. 

 

S.Pētersone konstatē, ka balsojumam nav kvorums. 

 

Plkst.16.36 S.Pētersone izsludina piecu minūšu sēdes pārtraukumu. 

Plkst.16.47 tiek atsākta sēde. 



 

 

S.Pētersone ierosina šodien pārtraukt domes sēdi un aicina D.Pētersonu nolasīt likuma 

pantu no Talsu novada pašvaldības saistošajiem noteikumiem, uz kāda pamata to varētu darīt. 

 

D.Pētersons – Talsu novada pašvaldības nolikuma 81. punkts nosaka, ka –  ja domes 

sēdes darba kārtībā iekļautie jautājumi netiek izskatīti vienā sēdes dienā, sēde tiek turpināta 

nākošajā dienā vai dienā, par kuru vienojas deputāti. 

 

S.Pētersone izsaka priekšlikumu vienoties par domes sēdes turpināšanu rītdien 

pulksten 9.00, bet par to visiem kopā ir jāvienojas.  

Deputāti vēlas balsojumu par šo jautājumu. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu –  šobrīd pārtraukt domes sēdi un atsākt 

šīsdienas dienas kārtībā noteikto jautājuma izskatīšanu rītdien pulksten 9.00. 

 

Ar 11 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

A.Astrātovs, N.Krūze, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga), pret nav, 1 atturas (I.Gluzda), 

priekšlikums tiek atbalstīts. Šīsdienas domes sēdes neizskatītie jautājumi tiek skatīti rītdien 

plkst. 9.00.  

 

Sēde slēgta plkst. 16.50. 

 

 

 

2020. gada 28. augustā                             Nr.23 

2020.gada 27.augusta domes sēdes turpinājums                                                                              

 

Sēde sasaukta plkst.9.00 

Sēdi atklāj plkst.9.02 

 

Sēdes vadītāji:  

no plkst. 09.02 līdz plkst.11.35, no plkst.11.54 līdz plkst.12.35 Sandra Pētersone – 

Talsu novada domes priekšsēdētāja            

           no plkst.11.35 līdz plkst.11.54 Andis Astrātovs – Talsu novada domes priekšsēdētājas 

vietnieks 

  

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti:    

           Andis Astrātovs (iziet plkst.9.56, atgriežas plkst.9.57 pēc sēdes pārtraukuma ienāk 

plkst.10.37) 

           Edmunds Demiters (iziet plkst.9.55, atgriežas plkst.9.57, aiziet plkst.12.11) 

           Inga Gluzda  

           Tabita Kalniņa (aiziet plkst.12.34) 

            Kalvis Kalniņš 

            Dainis Karols (aiziet plkst.10.53) 

            Normunds Krūze (iziet plkst.10.08, atgriežas plkst.10.12) 



 

            Miervaldis Krotovs  

            Ilva Norenberga (iziet plkst.10.04, atgriežas plkst.10.05) 

            Gundars Sebris (iziet plkst.9.35, atgriežas plkst.9.38, iziet plkst. 9.52, atgriežas 

plkst.10.04, iziet plkst.10.07, atgriežas plkst.11.11, iziet plkst.11.07, atgriežas plkst.11.11 

aiziet plkst.11.37) 

            Sandra Pētersone (iziet plkst.11.35, atgriežas plkst.11.54) 

            Lauris Pīlēģis (iziet plkst.9.51, atgriežas plkst.9.52) 

            Oļegs Solovjovs (iziet plkst.10.08, atgriežas plkst.10.22)  

            Alfons Spēks (iziet plkst.10.09, atgriežas plkst.10.12, aiziet plkst.12.34) 

            Normunds Tropiņš 

            Gerda Zeberiņa (aiziet plkst.11.31) 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts: 

            Daiga Feldmane – attaisnotu iemeslu dēļ  

 

Sēdē piedalās pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore 

Arvis Lagzdiņš –  Talsu novada pašvaldības izpilddirektores vietnieks 

Daniels Pētersons – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Juridiskā atbalsta daļas 

vadītājs 

Elvis Jansons – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Juridiskā atbalsta daļas jurists 

Aija Tihovska – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas 

daļas vadītāja 

Ģirts Veinbergs – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītājs 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Projektu vadības daļas vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas vadītājs 

Egita Murauska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja 

Juris Krišjānis – Talsu novada būvvaldes vadītājs 

Jolanta Ivanova – Talsu novada pašvaldības Komunālās nodaļas vadītāja p.i. 

Ramona Riekstniece – Nekustamā īpašuma nodaļas Nekustamā īpašuma nodokļa daļas 

vadītāja 

Toms Akmentiņš – Komunālās nodaļas Komunālo pakalpojumu daļas energopārvaldnieks 

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla 

administrators 

Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Kancelejas vadītāja 

Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Citi:    

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Liene Liepa –  Talsu novada Bāriņtiesas vadītāja  p.i. 

Ģirts Kalnbirze – Talsu pilsētas pārvaldes vadītājs 

 

S.Pētersone informē, ka tiek sākts 27.08.2020. domes sēdes turpinājums. Vakardienas 

sēde tika noslēgta ar jautājuma skatīšanu “Par Talsu Valsts ģimnāzijas pagaidu atrašanās vietu 

remontdarbu laikā”. Tika uzdoti jautājumi, tika dzirdēti priekšlikumi, uzklausīti viedokļi, un 

nonāca līdz sadaļai, kad bija jāuzsāk balsošana. Tā kā domes sēde tika pārtraukta un pārcelta 

uz šodienu, un šodien ir klātesoši tie deputāti, kas jautājuma izskatīšanā nebija klāt, jautā par 

to, vai tie, kas nebija klāt uzstāj uz to, ka mums šis jautājums ir jāsāk skatīt no sākuma, vai 

mēs varam sākt no tās sadaļas, kas attiecas jau uz balsošanu?  

E.Demiters pauž viedokli, ka ir jāuzticas kolēģiem, ja šis jautājums jau izskatīts un 

palicis ir tikai balsojums, tad no šīs vietas arī domes sēdi turpināt. 



 

I.Gluzda pauž viedokli, ka viņa vēlētos, lai atgriežamies pie šī jautājuma izskatīšanas, 

jo, kā jau teicu, pretēji E.Demitera viedoklim, tas nu gan būtu nenormāli un klaji ciniski, ja 

tie, kas vakar nav bijuši klāt, šodien atnāktu, lai paceltu roku. 

O.Solovjovs pauž viedokli, ka interneta kanālā Youtube.com iepazinies ar vakardienas 

notiekošo un tieši konkrēti ar šo jautājumu. Ir gatavs šodien pieņemt lēmumu, tādēļ, viņaprāt, 

nevajadzētu vēlreiz to visu malt otro reizi pēc kārtas, viss ir saprotams un skaidrs un ir gatavs 

pieņemt lēmumu. 

L.Pīlēģis pauž viedokli, ka viennozīmīgi nepiekrīt, ka uzreiz mēs ķeramies pie 

balsošanas. Daļēji varētu piekrist tam, ka varam neatgriezties pie tiem jautājumiem, kuri bija 

vakar. Bet tā kā bija laiks, ir vēl citi jautājumi. Un ir jādod iespēja šos jautājumus uzdot un arī 

izdiskutēt. 

A.Spēks pauž vēlmi uzdot vēl jautājumus. 

S.Pētersone, uzklausot viedokļus, pauž saprasto, ka ir atšķirīgi viedokļi. Ir viedoklis, 

ka mēs varētu sākt arī ar balsošanu. Otrs viedoklis, ir tas, ka ir vēlēšanās vēl papildus uzdot 

jautājumus. Tas nozīmē, ka mums attiecībā par šo te ir jābalso? 

E.Demiters atsauc savu priekšlikumu. 

S.Pētersone pauž saprasto, ka šajā gadījumā mēs paliekam pie tā, ka ir iespēja uzdot 

jautājumus. Un pēc tam notiek balsojums. 

L.Pīlēģis –  vakar e–pastā saņēmu mūsu komiteju un kārtējo domes sēžu kārtību. 

Pirms mēneša apstiprinājām savu nolikumu, kurā ir rakstīts, ka, piemēram, Tautsaimniecības 

komitejas kārtējā sēde notiek katra mēneša otrajā ceturtdienā. Un apakšā ir piebilde, par 

mēneša pirmo nedēļu tiek uzskatīta kārtējā mēneša pirmā pilnā nedēļa, turklāt septembrī tas 

notiek savādāk. Man par to nebūtu iebildumu, bet, kā jau es esmu izteicies, es savu darbu 

plānoju diezgan tālu uz priekšu, un līdz ar to es paļāvos uz mūsu nolikumu. Ko mēs dotajā 

brīdī īsti neievērojam, jo tur nav atrunas par izņēmuma gadījumiem. Līdz ar to, vai nu 

vajadzēja uzjautāt komitejas locekļiem par šādu risinājumu. Vai nu jau to izziņot ātrāk, kad 

būs šāds risinājums. 

S.Pētersone izsaka priekšlikumu pie šī jautājuma atgriezties pēc izpilddirektores 

pārskata par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

 

47. 

Par Talsu Valsts ģimnāzijas pagaidu atrašanās vietu remontdarbu laikā  

S.Pētersone, L.Pīlēģis, G.Sebris, A.Spēks, I.Norenberga, I.Gluzda, E.Demiters 

 

L.Pīlēģis jautā, vai iestādes vadītājs pieļauj pie kaut kādiem apstākļiem, ka šis remontu 

darba termiņš, šīs 16 nedēļas, varētu tikt pagarināts? 

G.Sebris atbild, ka iepirkumā, kur būvnieki startē konkursā par būvdarbu veikšanu, 

termiņš bija viens no kritērijiem. Pretendents, kurš uzvarēja viņam, būvdarbu veikšanas 

termiņš ir 16 nedēļas. Ja neiekļaujas termiņā, tad ir ļoti, ļoti ievērojamas soda sankcijas. Un 

domā, ka būvnieks ir ļoti neieinteresēts būvdarbus nepabeigt termiņā, un viņš darīs visu, lai 

viņš iekļautos termiņā. Bet būvniecība ir tāds process, kur ir dažādas kompānijas, dažādas 

piegādes, tas nav tikai Latvijas teritorijā, ir sarežģīta epidemioloģiskā situācija. Neliek galvu 

ķīlā un pateikt, ka tieši 16 nedēļās darbi tiks paveikti. Šobrīd celtniecības temps ir atbilstošs, 

šobrīd mēs iekļaujamies termiņos. Ja būs kādas izmaiņas, tad nāks uz domi, un tad arī šis 

jautājums tiks skatīts, ja būs nepieciešams termiņa pagarinājums. 

L.Pīlēģis lūdz sekot līdzi termiņiem, jo, ja šie termiņi, tiks pārkāpti, tad Centrālā 

finanšu un līgumu aģentūra to var traktēt kā būtiskas līguma izmaiņas. Un šajā brīdī mēs 

varam dabūt korekciju. 

Notiek diskusija. 

I.Norenberga jautā, vai visās mācību īstenošanas vietās tiks nodrošinātas visas 

Ministru kabineta Nr.610 noteikumos noteiktās prasības? 

G.Sebris atbild, ka septembra mēnesī tiks uzsāktas mācības un galvenās prasības tiks 

ievērotas, uzreiz mācības uzsākot, pārējās visas prasības, ja mēs konstatēsim kādus trūkumus 

un būs iespējams viņu novērst, tad novērsīsim mācību procesa laikā. 



 

L.Pīlēģis lūdz viņam atsūtīt autobusu maršruta grafikus, un kā tiek plānota šī autobusu 

kustība. 

S.Pētersone atbild, ka šī informācija tiks nodota. 

 

I.Gluzda informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 

I.Norenberga informē, ka viņi trīs no partijas “Mēs — Talsiem un novadam” 

balsojumā nepiedalīsies. 

 

S.Pētersone aicina balsot par G.Sebra izteikto priekšlikumu veikt precizējumu 1.7. un 

1.8. punktā. 

“1.7. 6.b klasei – bijušajās Bērnu bibliotēkas telpās 2.stāvā (Lielā iela 27, Talsi); 

  1.8. 5.b klasei – Talsu Mūzikas skolas zālē (Lielā iela 19/21, Talsi)”. 

 

Ar 12 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

[I.Gluzda, I.Norenberga, K.Kalniņš, L.Pīlēģis balsojumā nepiedalās], priekšlikums tiek 

atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Ar 11 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, D.Karols, M.Krotovs, T.Kalniņa, G.Sebris, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 1 atturas (A.Spēks), 

[I.Gluzda, I.Norenberga, K.Kalniņš, L.Pīlēģis balsojumā nepiedalās], 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.406 “Par Talsu Valsts ģimnāzijas pagaidu atrašanās vietu remontdarbu 

laikā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

48. 

Par telpu Nr. 901-14, Nr. 008-2, Nr. 007-1 nomu nekustamā īpašumā Lielā ielā 

27, Talsos, Talsu novadā  

S.Pētersone, E.Jansons, I.Norenberga, L.Pīlēģis 

 

E.Jansons ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

Plkst.9.35 iziet G.Sebris, ienāk plkst.9.38. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, 

I.Gluzda, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, 

I.Norenberga, E.Demiters),  pret nav, atturas nav, 

 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.407 “Par telpu Nr. 901-14, Nr. 008-2, Nr. 007-1 nomu nekustamā 

īpašumā Lielā ielā 27, Talsos, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 



 

49. 

Par deputātes Ingas Gluzdas 2020. gada 13. augusta pieprasījumu  

S.Pētersone, D.Pētersons, I.Gluzda, L.Liepa, L.Pīlēģis, I.Norenberga, A.Lorence, E.Demiters, 

I.Krēķe, D.Karols, N.Tropiņš 

 

D.Pētersons ziņo par lēmuma projektu. 

I.Gluzda sniedz savu viedokli kā pieprasījuma iesniedzēja. 

Notiek diskusija. 

Plkst.9.52 iziet G.Sebris, ienāk plkst.10.04. 

Plkst.9.51 iziet L.Pīlēģis, ienāk plkst.9.52. 

Plkst.9.55 iziet E.Demiters, ienāk plkst.9.57. 

Plkst.9.56 iziet A.Astrātovs, ienāk plkst.9.57. 

I.Norenberga jautā par aktu Nr.10, uz kuru ir atsauces Valsts bērnu tiesību 

aizsardzības inspekcijas atzinumā, vai šo aktu var publiskot deputātiem? 

L.Liepa atbild, ka šis akts nav publiskojams un pieejams, jo tajā ir sensitīvi dati. 

Notiek diskusija. 

I.Norenberga jautā, vai ir vērtēta atsevišķu darbinieku kompetence un rīcība? 

S.Pētersone atbild, ka šobrīd ir sastādīts konstatēto problēmu novēršanu un plānoto 

darbību izpildes plāns. Kur visa tā starpā ir pirmais punkts, kurš ir noteikts, ka, izvērtējot 

Valsts bērnu tiesību aizsardzības inspekcijas fiksēto informāciju un darbinieku kompetenci. 

Šim procesam noteikts termiņš 30. septembris un savukārt tie dokumenti vai rīcības, kas 

apliecina izpildi, ir darbinieku sniegtie paskaidrojumi, un tas ir zināmā mērā no vienas puses 

tāds paškontroles princips, kvalitātes izvērtēšanas princips, bet tai pašā laikā arī par šiem 

secinājumiem tiks runāts gan šajā darba grupā, gan arī tā, kā ir arī lēmuma projektā norādīts, 

tiks sniegta informācija arī Sociālo un veselības jautājumu komitejā. Izvērtējums būs, jo tas ir 

noteikts šajā apstiprinātajā plānā, par ko arī ir informēti deputāti. 

Notiek diskusija. 

Plkst.10.04 iziet I.Norenberga, ienāk plkst.10.05. 

Plkst.10.08 iziet O.Solovjovs. 

Plkst.10.08 iziet N.Krūze, ienāk plkst.10.12. 

Plkst.10.09 iziet A.Spēks, ienāk plkst.10.12. 

Plkst.10.22 ienāk O.Solovjovs. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 12 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters),  pret nav, 3 atturas 

(I.Norenberga, L.Pīlēģis, K.Kalniņš),[I.Gluzda balsojumā nepiedalās], 

 

S.Pētersone precizē, kāds bija I.Gluzdas balsojums. 

I.Gluzda informē, ka balsojumā nepiedalījās. 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.408 “Par deputātes Ingas Gluzdas 2020. gada 13. augusta pieprasījumu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Plkst. 10.24 S.Pētersone izsludina piecu minūšu pārtraukumu. 

Plkst.10.36 tiek slēgta sēdes publiskā daļa un tiek atklāta sēdes slēgtā daļa. 



 

 

Piedalās  deputāti: D.Karols,  M.Krotovs,  A.Spēks,  T.Kalniņa,  I.Gluzda, S.Pētersone,  

G.Sebris,  A.Astrātovs,  G.Zeberiņa,  N.Krūze,  L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, 

E.Demiters. 

 

Piedalās darbinieki: I.Krēķe, A.Lagzdiņš, D.Zeļģe (piedalās darba kārtības 50. jautājuma 

izskatīšanā), D.Pētersons, R.Riekstniece (piedalās darba kārtības 50. jautājuma izskatīšanā), 

J.Kārklevalks, A.Lorence, E.Grīnberga. 

 

 

50. 

Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu B.V. 

 

[..] 

 

 

Ar 11 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, L.Pīlēģis, E.Demiters),  1 pret (I.Gluzda), 2 atturas 

(I.Norenberga, K.Kalniņš), 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.409 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu B. V.”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

51. 

Par Talsu novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu L.M. 

 

[..] 

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, 

E.Demiters),  pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.410 “Par Talsu novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu L. 

M.”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

52. 

Par Talsu novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu I.J. 

 

[..] 

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, 

E.Demiters),  pret nav, atturas nav, 

 

 

 

 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.411 “Par Talsu novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu I. 

J.”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

53. 

Par Talsu novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu I. J. 

 

[..] 

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Norenberga, 

E.Demiters),  pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.412 “Par Talsu novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu L. 

I.”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.10.53 aiziet D.Karols. 

 

Plkst.10.53 tiek slēgta sēdes slēgtā daļa un tiek atklāta sēdes publiskā daļa. 

 

 

 

Informatīvā daļa 

Izpilddirektores pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu  

S.Pētersone, I.Krēķe, I.Fedko, E.Demiters, A.Spēks, I.Gluzda, I.Norenberga, T.Akmentiņš, 

A.Astrātovs, M.Krotovs, L.Pīlēģis, L.Laicāns, A.Dimante, E.Murauska, Ģ.Kalnbirze, 

A.Lorence    

 

 

I.Krēķe iepazīstina ar izpilddirektores atskaiti par veikto darbu un pieņemto lēmumu 

izpildes gaitu. Aicina I.Fedko informēt par situāciju, kāda ir saistībā ar aktīvistu grupu 

“Atdodiet brunčus”. 

I.Fedko informē par domu biedru grupas “Atdodiet brunčus” iniciatīvu. Norāda - ar 

domes priekšsēdētāju mēs esam vienojušies, ka ļoti nepieciešams izveidot arī atsevišķu darba 

grupu, kas tieši skar zīmola jautājumus jau jaunā novada kontekstā. Talsi kā reģiona centrs 

noteikti ir pelnījuši daudz lielāku uzmanību, un mēs esam apņēmušies rūpīgāk un 

mērķtiecīgāk sekot līdzi Indras Kļaviņas izstrādātajam 9 pakalnu dzīvināšanas loka plānam, 

jau izšķirojot šīs aktivitātes, kas varbūt neprasa tik daudz budžeta ieguldījumus, bet šo labo 

gribu, iniciatīvu, ko mēs varētu jau mērķtiecīgi sākt tagad, un arī nākamā budžeta gada 

ietvaros realizēt, lai parādītu, ka šeit notiek darbība, šeit cilvēki ir ieinteresēti strādāt un darīt, 

un radīt.  

Notiek diskusija.  

Plkst.10.07 iziet G.Sebris, ienāk plkst.11.11. 

Plkst.11.31 aiziet G.Zeberiņa. 

S.Pētersone pauž viedokli, ka pašvaldība nekādā veidā nestrādā pret iedzīvotājiem. 

Mums noteikti ir jāuzklausa iedzīvotāju viedoklis, mums ir jāsaprot, kādā veidā mēs varam 

realizēt šīs idejas. Mēs visi šobrīd ļoti nopietni par šo jautājumu domājam, mēs meklējam 

risinājumus. Tie risinājumi būs, jūs arī par viņiem tiksiet informēti un domāsim, kādā veidā, 

gan iesaistot iedzīvotājus, gan arī piesaistot profesionālus, zinošus cilvēkus, mēs varam šo 

jautājumu atrisināt.  

I.Norenberga aicina iesaistīt iedzīvotājus darba grupās un informēt deputātus. 

Notiek diskusija. 



 

I.Krēķe aicina T.Akmentiņu izstāstīt par projektu iespējām saistībā ar 

energoefektivitātes veicināšanu. 

T.Akmentiņš informē, ka Talsu novada pašvaldība ir saņēmusi uzaicinājumu 

piedalīties divos Apvārsnis 2020 projektu pieteikumos. (Tiek demonstrēta prezentācija.) 

Plkst.11.35 iziet S.Pētersone 

No plkst.11.35 sēdi vada A.Astrātovs. 

Notiek diskusija. 

Plkst.11.37 aiziet G.Sebris. 

E.Demiters jautā, kāds atbalsts ir nepieciešams, kādi tālākie soļi kādā laika grafikā no 

deputātiem?   

T.Akmentiņš atbild, ka jāatbalsta, ka mēs piedalāmies. 

A.Astrātovs izsaka priekšlikumu – ja mēs konceptuāli saprotam, ka mēs atbalstām šo 

pieteikumu iesniegšanu abos šajos projektos un mēs sakām, ka atbalstām arī atbalsta vēstules 

parakstīšanu, tad mēs šajā domes sēdē varam pieņemt šādu konceptuālu lēmumu. Bet tas 

nebūs domes lēmums. Mēs droši vien uzdodam to darīt izpilddirektoram. Un tad, ja šie 

pieteikumi tiks akceptēti, tad iet cauri komitejām ar domes lēmumiem –  piedalīties šajos 

projektos. Jautā, vai kādam no deputātiem ir iebildumi pret šādu ceļa karti šajā jautājumā? 

M.Krotovs pauž, ka viņam nav iebildumu. 

I.Gluzda atturas šajā jautājumā. 

Notiek diskusija. 

L.Pīlēģis pauž viedokli, ka viennozīmīgi arī atbalsta visu, kas saistīts ar 

energoefektivitāti, bet ir jāsaprot, ka šī energoefektivitāte maksā lielu naudu. 

T.Akmentiņš paskaidro, ka, ja projekti ies uz priekšu, komitejās par to informēs. 

Noteikti, ka būs jāpārskata saistošie noteikumi par to, kā mēs sniedzam atbalstu iedzīvotājiem 

uz daudzdzīvokļu mājām. 

Plkst. 11.37 iziet G.Sebris. 

A.Astrātovs – ja iebildumu nav, es aicinu izpildvaru iet šo ceļu šajā virzienā un sniegt 

šos pieteikumus. 

I.Gluzda jautā I.Krēķei, kā mums sokas ar auditori? 

I.Krēķe atbild, ka šis jautājums ir procesā. Atbilde būs tuvāko divu nedēļu laikā, un tad 

informēs. 

A.Spēks pauž satraukumu par ceļu Valdemārpils –  Rude,  kurš ir katastrofālā stāvoklī. 

Jautā, vai ir doma griezties Satiksmes ministrijā?  

Plkst.11.54 atgriežas S.Pētersone. 

No plkst.11.54 sēdi vada S.Pētersone. 

Notiek diskusija. 

L.Laicāns atbild, ka teritoriālās reformas ietvaros tiek paredzētas kaut kādas konkrētas 

naudas summas, kas būs tieši ceļu atjaunošanai. Kurzemes plānošanas reģions atsūtīja visām 

pašvaldībām, tad šo lūgumu izvērtēt šos prioritāros ceļa posmus, arī konkrēta summa 

paredzēta. Ir notikušas sarunas, kur piedalījās visu pašvaldību vadītāji, un mēs esam 

iesnieguši savu priekšlikumu par šiem prioritārajiem ceļiem Tie ir trīs posmi: “Valdgale – 

Dundaga”, otrs ceļa posms ir “Valdemārpils – Rude” un trešais ir “Upesgrīva –  Uguņi”. 

Saraksts tika apstiprināts arī Kurzemes plānošanas reģionā un nosūtīts Satiksmes ministrijai.  

I.Norenberga – jautā L.Laicānam par šo ceļa posmu prioritāro sarakstu. Mēs kā 

politiskā partija vērsāmies Satiksmes ministrijā un arī Vides aizsardzības un reģionālās 

attīstības ministrijā, lūdzot pārskatīt šo ceļa karti, kas būs jaunajam jaunizveidotajam 

novadam aktuāla, un saņēmām atbildi, ka tika skatīts pagājušā gada 5. novembrī informatīvs 

ziņojums par investīciju programmu autoceļu attīstībai administratīvi teritoriālās reformas 

kontekstā, un tika runāts par to, ka Ministru kabinetam līdz 2021. gada valsts budžeta projekta 

izstrādei būtu jāiesniedz priekšlikumi. Vai tas ir saistībā ar Jūsu minēto, ka pašvaldībām tika 

lūgts komentēt, kuri tad būtu prioritāri veicamie darbi sakarā ar ceļu tīkla sakārtošanu, jo šeit 

ir atsauce tikai uz Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas un Satiksmes 

ministrijas iesaisti šajā procesā. 

L.Laicāns atbild, ka domā, ka tas varētu būt saistīts, jo mēs sagatavojām informāciju 

no pašvaldībām, iesniedzām to Kurzemes plānošanas reģionā, un Kurzemes plānošanas 



 

reģions iesniedz tālāk Satiksmes ministrijā. Apgalvo, ka, ja ir interese, tad šo informāciju 

sagatavos un aizsūtīs. 

Notiek diskusija. 

Plkst.12.11 aiziet E.Demiters. 

I.Krēķe lūdz deputātiem iesūtīt jautājumus pirms tam, lai var tos sagatavot un sniegt 

precīzas atbildes.  

Notiek diskusija. 

A.Lorence informē, ka deputātiem tika izsūtīts domes un komiteju sēžu grafiks līdz šī 

gada beigām. Sastādot šo grafiku, secināts, ka septembra mēnesī komiteju aplis sākas ar 

kalendāra pirmo nedēļu, nevis pirmo pilno, kā tas noteikts Talsu novada pašvaldības 

nolikumā. Jautājums pārrunāts ar Juridiskās nodaļas Juridiskā atbalsta daļas vadītāju. 

Priekšlikums ir veikt grozījumus pašvaldības nolikumā, paredzot, ka domes un komiteju sēžu 

grafiku sastāda domes priekšsēdētājs ar rīkojumu visam gadam.  

A.Astrātovs izsaka citu priekšlikums - negrozīt nolikumu, šobrīd paņemt nākamā gada 

kalendāru un grafiku sastādīt līdz vēlēšanām. 

A.Lorence atbild, ka varam. 

L.Pīlēģis piekrīt, ka tas būtu ļoti parocīgi priekš darba plānošanas, bet tad savukārt šis 

neatbilstu mūsu pašu nolikumam. Norāda, ka šis jautājums ir jāsakārto. 

A.Astrātovs izsaka priekšlikumu vērt vaļā noteikumus, ja tiešām ir vēl kāda būtiska 

vajadzība, tikai dēļ grafika vien to nedarīt. Iesaka savstarpēji vienoties, ka grafiks nākamajam 

pusgadam ir tāds un viss. 

L.Pīlēģis piekrīt, ka to darīt nevajadzētu, ka savstarpēji vienojamies un krājam kaut 

kādu jautājumu kopumu. 

Notiek diskusija. 

S.Pētersone rosina 17. septembra Finanšu komiteju, kura paredzēta plkst.13.00, pārcelt 

uz plkst.10.00 saistībā ar paredzēto Valsts kontroles tikšanos ar Talsu novada iedzīvotājiem. 

I.Norenberga ierosina pārcelt komitejas sēdi pa dienu uz priekšu vai atpakaļ. 

S.Pētersone rosina nepārcelt komitejas sēdi uz citu dienu, bet vienoties par to, ka 

komiteju sāk ātrāk. 

L.Pīlēģis izsaka priekšlikumu vienoties par to, ja tas ir iespējams, tad sēdi pārcelt uz 

plkst.10.00, bet, ja tas nav iespējams, tad mēs vienojamies par datumu, uz kuru mēs šo sēdi 

pārceļam. 

S.Pētersone jautā, cik dienas iepriekš ir jāvienojas par citu datumu? 

I.Norenberga atbild, ka tiklīdz ir skaidri zināms no Valsts kontroles, cikos viņa taisās 

publiskot šo ziņojumu un veikt šo preses konferenci, tad lūgums informēt visus un veikt 

saziņu. 

Plkst. 12.34 aiziet T.Kalniņa, A.Spēks. 

Notiek diskusija. 

 

DOME PIEŅEM informāciju zināšanai. 

 

Sēde slēgta plkst.12.35 

  

      

 

Sēdes vadītāji:                    S.Pētersone 

Parakstīts 03.09.2020. 

 

Parakstīts 03.09.2020.                                                                        A.Astrātovs 

 

 

Protokolētāja         E. Grīnberga 


